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Jaroslaw Hupalo
Radny Rady Miasta Wloclawek

OdpowiadajEc na interpelacjg zlo2onq pzez Pana podczas obrad XLll sesji Rady Miasta

Woclawek w sprawie budowy miejsca gzebalnego dla zwiezqt domowych informujg, i2 zgodnie z $ 3
ust. 'l pkt. 73 rozpozqdzenia Rady Ministr6w z dnia 9 listopada 2010 r. wsprawie pzedsiqwzige

mogqcych znaczqco oddzialywac na Srodowisko (D2.U.22016 r.,poz.71 ze zm.) niniejsza inwestycja

sklasyfikowana zostala jako pnedsiQwziecie potencjalnie znaczEco oddzialywuj4ce na Srodowisko.

Majqc na uwadze powy2sze teren na kt6rym realizowana bqdzie pzedmiotowa inwestycja spelniad musi

okre6lone warunki hydrogeologiczne. Miasto dq2qc do realizacji wskazanei inwestycji pzeprowadzilo

niezbgdne ekspertyzy gruntowe i wskazalo teren wstqpnie spelniajqcy wymagania.

13listopada 2017 r. Gmina Miasto Woclawek wystqpila z wnioskiem do Wojewody Kujawsko -
Pomorskiego o wyra2enie zgody na wydzier2awienia nieruchomo6ci z zasobu Skarbu Paristwa polo2onej

pzy ul. Leopoldowskiej, w celu stwozenia gzebowiska dla z.uierzql domowych. W piSmie z dnia

6 grudnia 2017 r. Wojewoda nie wyrazil zgody na przeznaczenie wskazanej pzez Gminq Miasto

Woclawek dzialki na gzebowisko dla zwiezqt, argumentulqc powyzsze faklem, i2,,planowany spos6b

wykonystania pnedmiotowej nieruchomo1ci znacznb i trwale obniiy jej waftoS| rynkowq i uniemoiliwi
w pzyszloSci jej racjonalne wykozystanie".

Wobec zablokowania pzez Wojewodq realizacji inwestycji na wskazanei pzez Miasto

nieruchomo6ci, aktualnie tnvajq analizy majqce na celu wytypowanie innej lokalizacji, na ktorej bgdzie

mo2e zrealizowai ww. pzedsiewzigcie.
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